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P r o t o k ó ł  nr  LXXIX/2024 

sesji Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytej 26 lutego 2024 r.  
w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

 

........................................................................................................................................ 
 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 
 

Tomasz Marcinkowski, Przewodniczący Rady Miejskiej o godz. 1100 otworzył LXXIX 

sesję Rady Miejskiej Inowrocławia i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 

stwierdził, iż w sesji uczestniczy 22 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 23 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji i uchwał.  
 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Sesji przewodniczył:  Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI. 
 

Sekretarz obrad:  Damian Polak. 
 

 Na sesji nieobecny był radny: Marcin Wroński.  

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI:  

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby wnieść jakieś uwagi do porządku?  
 

Waldemar Kwiatkowski – Radny RMI: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado chciałbym złożyć wniosek o zmianę porządku 

obrad. Wnoszę o wprowadzenie do porządku obrad następującego punktu, o który 

prosili mieszkańcy Miasta Inowrocławia.  

Prosimy o przedstawienie przez Pana Wojciecha Piniewskiego, tymczasowo 

pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia, informacji o wykorzystywaniu 

środków budżetowych oraz aparatu administracji samorządowej do autopromocji 

w trakcie trwania kampanii wyborczej oraz informacji w zakresie bieżącego 

funkcjonowania Urzędu Miasta Inowrocławia, w szczególności braku odpowiedniego 

nadzoru kierowniczego w odniesieniu do Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji 

i Komunikacji Społecznej. 

W uzasadnieniu wspomnę, że głos mieszkańców jest bulwersujący odnośnie banerów 

umieszczanych na instytucjach miejskich, typu szkoły, przedszkola, promujących 

spotkania z mieszkańcami z wizerunkiem Pana Wojciecha Piniewskiego, łudząco 

przypominającym materiały reklamowe.    

Wnoszę o wpisanie tego punktu w porządku obrad.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Dziękuję za złożony wniosek.  
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Maciej Basiński – Radny RMI: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, czy moglibyśmy dostać ten wniosek, 

aby się z nim zapoznać?  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Tak, czyli rozumiem, że potrzebują Państwo przerwy? 
 

Maciej Basiński – Radny RMI: 

5 minut na zapoznanie się z wnioskiem, bo niektórzy wolą czytać i widzieć wzrokowo.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Proszę Pana Kwiatkowskiego o przekazanie do Biura Rady i do Pana Prezydenta. 

Ogłaszam 5 minut przerwy. 
 

po przerwie.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Złożony został wniosek przez Waldemara Kwiatkowskiego.  
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Inowrocławia ponownie odczytał treść wniosku.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Przystępujemy do głosowania.  
 

Głosowanie 1 – za przyjęciem (wniosku) zmiany do porządku obrad. 
 

Wynik głosowania: za - 15, przeciw – 7, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Stwierdzam, że Rada wniosek przyjęła. Przegłosowaną zmianę proszę umieścić 

w punkcie 6 porządku obrad. Tym samym w pozostałych punktach porządku obrad 

ulegnie zmianie numeracja. 
 

Stwierdzam, że Rada obradować będzie zgodnie z przesłanym porządkiem obrad, 

który uwzględnia przyjętą zmianę. 
 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu LXXVIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia.  

4. Wybór sekretarza obrad.  

5. Informacja o pracy pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia, w tym 

z wykonania uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia. 

6. Informacja o wykorzystywaniu środków budżetowych oraz aparatu administracji 

samorządowej do autopromocje w trakcie trwania kampanii wyborczej 

oraz informacji w zakresie bieżącego funkcjonowania Urzędu Miasta 

Inowrocławia, w szczególności braku odpowiedniego nadzoru kierowniczego 

w odniesieniu do Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej. 
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7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 

− wystąpienie Skarbnika Miasta Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

8. Przedstawienie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli 

początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez 

Miasto Inowrocław (jednostkę samorządu terytorialnego) za 2023 r.”:  

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Oświaty i Sportu, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− dyskusja. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu opieki 

nad zabytkami dla Miasta Inowrocławia na lata 2024-2027”: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego 

i Funduszy Europejskich, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Oświaty i Kultury,  

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Inowrocławia na 2024 r.: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa,  

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska, 

− wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów, 

− dyskusja. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ul. Unii Europejskiej oraz „rowu 

marulewskiego”: 

− wystąpienie Naczelnika Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych, 

− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Miasta Inowrocławia: 

− jak w punkcie 10. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia konsultacji z mieszkańcami 

Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu:  

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− wystąpienie Przewodniczącego Komisji Statutowej i Nazewnictwa, 
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− zapytania do projektu uchwały i dyskusja, 

− głosowanie. 

14. Przedstawienie sprawozdań z działalności komisji Rady Miejskiej Inowrocławia 

za 2023 r.: 

− wystąpienie Przewodniczącego Rady Miejskiej Inowrocławia, 

− dyskusja.  

15. Wolne wnioski i informacje bieżące. 

16. Zakończenie obrad. 

 

Ad 3. Przyjęcie protokołu LXXVIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Ewa Podogrodzka – sekretarz obrad LXXVIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia  

z 29 stycznia 2024 r.: 

Poinformowała, że zapoznała się z protokołem, który odzwierciedla przebieg sesji 

i wnosi o jego przyjęcie. 
 

Głosowanie 2 - przyjęcie protokołu z LXXVIII sesji Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Wynik głosowania: za -  20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad 4. Wybór sekretarza obrad: 
   

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Na sekretarza obrad proponuję Pana Radnego Damiana Polaka. 
 

Czy są inne propozycje? Nie widzę. Czy Pan Radny wyraża zgodę? 
 

Damian Polak – Radny RMI: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Głosowanie 3 - wybór sekretarza obrad (Damian Polak):  
 

Wynik głosowania: za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Sekretarzem obrad został Pan Radny Damian Polak.  

 

Ad 5. Informacja o pracy pełniącego funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia, 

w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej Inowrocławia: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Informację tę otrzymaliście Państwo na piśmie wraz z materiałami na sesję. Zapytania 

do informacji radni mogli i mogą składać na piśmie. 

 

 

 

http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32309
http://bip.inowroclaw.pl/bip_download.php?id=32314
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Ad 6. Informacja o wykorzystywaniu środków budżetowych oraz aparatu 

administracji samorządowej do autopromocji w trakcie trwania kampanii 

wyborczej oraz informacji w zakresie bieżącego funkcjonowania Urzędu Miasta 

Inowrocławia, w szczególności braku odpowiedniego nadzoru kierowniczego 

w odniesieniu do Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

 

Waldemar Kwiatkowski – Radny RMI: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, wniosek o zmianę porządku obrad został 

przyjęty, w związku z tym odniosę się do uzasadnienia tego wniosku. Pan Wojciech 

Piniewski 7 lutego 2024 r. uruchomił swoją stronę  na portalu Facebook o nazwie 

„Wojciech Piniewski – kandydat na Prezydenta Miasta Inowrocławia”. Na tej stronie 

regularnie publikuje treści odnoszące się do działań, które mają miejsce w siedzibie 

urzędu i innych jednostkach miejskich, szkołach, instytucjach kultury, schronisku dla 

bezdomnych zwierząt. Pan kandydat Piniewski na swojej wyborczej stronie reklamuje 

imprezy, które rzekomo są miejskie, jak pożegnanie ferii, walentynkowa impreza na 

Rynku. Równolegle Pan kandydat ogłosił cykl spotkań z mieszkańcami w różnych 

osiedlach Inowrocławia. Te spotkania również promuje na swoim kampanijnym 

profilu. Na płotach szkół, przedszkoli i innych instytucjach miejskich zawisły 

materiały promujące te spotkania do złudzenia przypominające plakaty wyborcze. 

Wrażenie to potęguje wykorzystania przez Pana pełniącego obowiązki Prezydenta 

Miasta Inowrocławia zdjęcia identycznego z wykorzystanym przez niego 

do „ozdabiania płotów w całym mieście”. Działania te budzą liczne głosy oburzenia ze 

strony mieszkańców, jak i rodzą oczywiste podejrzenia o finansowaniu kampanii 

wyborczej Pana Piniewskiego ze środków budżetu Miasta, co jest jawnym 

i oczywistym pogwałceniem przepisów prawa.  

Pani Adriana Szymanowska będąca zatrudniona w Urzędzie Miasta Inowrocławia 

na stanowisku Naczelnika Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej, 

jak również w ostatnich dniach Rzecznika Prasowego Urzędu, okazało się, że będzie 

ona kandydowała do Rady Powiatu Inowrocławskiego. Równocześnie intensywnie 

uczestniczy w kampanii wyborczej Pana Wojciecha Piniewskiego, o czym świadczą 

ich wspólne filmy, zdjęcia publikowane w mediach społecznościowych, ale także 

w oficjalnych witrynach informacyjnych Urzędu Miasta. Tydzień temu Pani Rzecznik 

wzbudziła niezwykłe kontrowersje i zdumienie wśród mieszkańców, kiedy istniejący 

przez lata profil Klubu KSM „Rondo” w popularnym serwisie społecznościowym 

nagle stal się profilem Pani kandydatki. Działania takie w oczywisty sposób budzą 

oburzenie mieszkańców. Nie mam żadnych wątpliwości, że nie ma możliwości 

pełnienia funkcji Rzecznika Prasowego w instytucji publicznej, dbania o należytą 

komunikację z mieszkańcami i rzetelną informację o pracach samorządu 

z jednoczesnym startem w jakichkolwiek wyborach. Rodzi to także podejrzenie kolizji 

z obowiązującymi przepisami prawa w szczególności z art. 6 i 24 ustawy 

o pracownikach samorządowych. Zwracam także uwagę na art. 30 ust. 1 tej ustawy:  

„Pracownik samorządowy zatrudniony na stanowisku urzędniczym, w tym 

kierowniczym stanowisku urzędniczym, nie może wykonywać zajęć pozostających 

w sprzeczności lub związanych z zajęciami, które wykonuje w ramach obowiązków 
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służbowych, wywołujących uzasadnione podejrzenie o stronniczość lub interesowność 

oraz zajęć sprzecznych z obowiązkami wynikającymi z ustawy.” .  

 

Zapytania do wniosku i dyskusja:  

Patryk Kaźmierczak, Dobromir Szymański, Maciej Basiński, Jacek Bętkowski, 

Waldemar Kwiatkowski.  

 

Patryk Kaźmierczak – Radny RMI: 

Szanowni Państwo, ten wniosek, który został przed chwilą przegłosowany przez 

radnych Porozumienia, ręka w rękę z PiS. Moim zdaniem to jest zwykła hańba. 

Tymczasowa koalicja ludzi dawnego Porozumienia z PiS-em powinna przeprosić 

i złożyć mandaty. Przepraszam. Jestem zaskoczony i zbulwersowany tym, że pęd do 

władzy jest tak wielki, że jesteście wstanie układać się z PiS-em. To wszystko z mojej 

strony. Ten wniosek jest skandaliczny.  

 

Dobromir Szymański – Radny RMI: 

Najpierw odpowiem Panu Kaźmierczakowi, że to nie jest koalicja z PiS-em, 

ale znajdują się tu również „Nasze Kujawy” i jeszcze inne ugrupowania, więc nie jest 

to koalicja. My jako radni, każdy z nas ma wolne zdanie i może je wyrażać dowolnie. 

Może dowolnie zabierać głos i głosować. Nie ma tutaj żadnej dyscypliny partyjnej. 

Jako radni jesteśmy organem nadzorczym, więc możemy to sprawdzić. Obecnie 

Platforma Obywatelska zawaliła całe miasto banerami. Dodatkowo mamy banery 

właśnie na instytucjach publicznych, typu szkoły i OSiR-y. Jak najbardziej 

chcielibyśmy to sprawdzić, żeby sprawdzić to wydatkowanie. To co zrobiła pani 

Szymanowska jest po prostu karygodne. Jak można wykorzystywać stronę internetową 

Klubu KSM do promowania własnej kandydatury do Rady Powiatu. 
 

Patryk Kaźmierczak – Radny RMI: 

ad vocem 

Mam prawo do własnego zdania i oceny tej sytuacji. Proszę mnie tego prawa 

nie pozbawiać Panie Radny. Podtrzymuję to, że głosowanie to pokazuje, że ten 

wniosek jest hańbiący i skandaliczny dla wszystkich radnych, którzy za tym 

zagłosowali. Nie widziałem żadnych banerów na instytucjach publicznych. Jeżeli 

Państwo widzieli takie banery to proszę te miejsca pokazać. Proszę nie insynuować 

i nie kłamać.  
 

Dobromir Szymański – Radny RMI: 

ad vocem 

To prawda, nie są to banery wyborcze, ale są to banery promujące Pana Wojciecha 

Piniewskiego jako obecnie pełniącego funkcję Prezydenta. Może się to kojarzyć 

mieszkańcom z obecnie trwającą kampanią wyborczą.  
  
Maciej Basiński – Radny RMI: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałabym się jeszcze wypowiedzieć w imieniu 

klubu Prawa i Sprawiedliwości. Zacznę od wypowiedzi Pana Radnego Kaźmierczaka. 

Pan ma jakiś problem jak słyszy słowo PiS. Czego by to nie dotyczyło, jak Pan słyszy 

PiS, to Pan już wie, że trzeba wdusić guzik i skrytykować Prawo i Sprawiedliwość. 
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Czy Pan w ogóle przeczytał ten wniosek? Pan krzyczał hańba. Czy Pan wie, co to 

znaczy słowo hańba i do czego ma się to odnosić? Słowo hańba Pan krzyczy, a nie 

mówi nic w ogóle o wniosku. Dla Pana hańbą jest tylko to, że Prawo i Sprawiedliwość, 

a jeszcze Pan nie wie czy tak czy nie, ale już Pan wie, że jest jakaś koalicja. Proszę 

Pana czytajmy najpierw wniosek, potem czego on dotyczy, a potem to dopiero 

treściwie argumentujmy. Co do wniosku to Klub Prawa i Sprawiedliwości poprze ten 

wniosek. Będziemy głosować na tak, są w nim zawarte pytania, na które chcielibyśmy 

jako radni Prawa i Sprawiedliwości znać odpowiedzi. Po zapoznaniu się z wnioskiem 

chciałbym zauważyć, że na te tematy, które są poruszone w tym wniosku my już się 

nimi zainteresowaliśmy. Szef klubu Pan Marcin Wroński w zeszłym tygodniu 

zauważył te same problemy, na które chcielibyśmy uzyskać odpowiedzi. Na jednym 

z portali nakręcił filmik, a następnie złożył interpelację z podobnymi pytaniami, które 

są zawarte w tym wniosku. Dlatego zagłosujemy za. Nie patrzymy, czy będziemy 

głosować z tymi czy z tamtymi. Nie widzimy żadnej hańby. Chcemy przejrzystości, 

transparentności i uczciwego rządzenia w mieście. Pamiętajmy, że czyjeś pieniądze, 

w tym przypadku mieszkańców miasta bardzo łatwo się wydaje. Ciekawe, 

że to zainteresowanie zawsze występuje przed wyborami. Najlepiej jakby wybory były 

co miesiąc, to może wtedy to miasto wyglądałoby pięknie. Przez 5 lat się nic nie działo 

niestety.  
 

Patryk Kaźmierczak – Radny RMI: 

Odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego, chciałbym zauważyć, że wniosek był 

odczytywany. Słyszałem uzasadnienie i uważam ten wniosek za hańbiący i absurdalny.  
 

Jacek Bętkowski – Radny RMI: 

Wysoka Rado, po pierwsze Panie Basiński, my słyszymy nie musi Pan krzyczeć, 

bo to nie przystoi. Po drugie chciałbym zapytać Pana Radnego wnioskodawcę, 

czy wszyscy radni muszą się zwrócić do niego o zgodę, żeby powiesić materiały 

wyborcze, czy w ogóle zgłosić swoją kandydaturę. Pan Basiński odniósł się do tego, 

że jakby wybory były co miesiąc to miasto będzie wyglądało pięknie. Gdybyście jako 

PiS nie łupili Miasta  ze środków finansowych, jakie Miasto powinno dostać, to może 

by wyglądało lepiej. Ostatnia sprawa związana z tą całą hucpą, która została tutaj 

wywołana. Zawsze odbywały się spotkania Prezydenta z mieszańcami. Ograniczyła 

to pandemia. Uważam, że to było w programie Prezydenta, czy tez pełniącego 

obowiązki, czy to byłby jeden pełniący obowiązki, czy drugi, czy trzeci, obojętnie 

od osoby. Jestem przekonany, że te spotkania by się odbywały i nie wiem czy wtedy 

byłyby odebrane jako kampania wyborcza.  
 

Maciej Basiński – Radny RMI: 

ad vocem 

Chciałbym się odnieść do wypowiedzi Pana Radnego Bętkowskiego. Po pierwsze 

na pewno nie jest Pan specjalistą w skali głosu. Mówię tak jak mówię. Jestem 

mężczyzną, może mam donośny głos, może się Panu nie podoba. To nie dowód, 

że będzie mi tu Pan skale głosu określał. Po drugie macie cały czas w łowie, że PiS 

Was okradł. To Wy tutaj prawie 5,5 roku rządziliście, to jak PiS mógł Was okraść. 

Co my proponujemy to Wy wszystko odrzucacie. Najwyżej sami się okradliście, 

bo to wy głosowaliście nad pewnymi uchwałami, które przypieczętowaliście. 
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My po prostu nie mogliśmy nic zrobić. Stąd ten mój głos trochę nerwowy. Nie dosyć, 

że nie macie w sobie pokory, nie umiecie spuścić głowy, powiedzieć nawaliliśmy, tylko 

teraz szukajmy winnego, najlepiej PiS. Nawet nie powie Pan Prawo i Sprawiedliwość. 

My jesteśmy Prawo i Sprawiedliwość, nie żaden PiS. PiS to jest tylko skrót. Prosiłbym 

tylko o trochę pokory, szacunku i niech Pan sobie przypomni co jeszcze kilka lat temu 

mówił Pan na temat Platformy Obywatelskiej.  
 

Waldemar Kwiatkowski – Radny RMI: 

Chciałbym się odnieść do słów Pana Jacka Bętkowskiego i odpowiedzieć mu na jego 

pytanie. Ten wniosek jest głosem oburzonych mieszkańców Inowrocławia na pewne 

zachowania.  
 

Jacek Bętkowski – Radny RMI: 

ad vocem 

Prawo i Sprawiedliwość idzie bardzo powoli. Będzie na pewno Prawo 

i Sprawiedliwość, która zaprowadzi porządek.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W odniesieniu do tego co mówił Wiceprzewodniczący Patryk Kaźmierczak. Na wielu 

profilach społecznościowych od wielu tygodni przez wielu działaczy PO wszystkie siły 

polityczne, a także wszystkie stowarzyszenia, które miały chęć kandydowania 

w wyborach zostały tam przedstawiane jako PiS-bis. Nie dziwi mnie to oburzenie.  
 

Patryk Kaźmierczak – Radny RMI: 

Proszę mi to pokazać.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Obowiązują dalej procedury. Proszę sobie wejść na profil społecznościowy Europosła. 

Nie dziwi mnie to oburzenie. Przyzwyczaiłem się już, że biorąc udział w wyborach 

jestem działaczem PiS-bis. Nie wiem, czy przy składaniu wniosku Pan Waldemar 

Kwiatkowski jako Radny wiedział, jak się zachowają pozostali radni. Szanowni 

Państwo jest wniosek, prośba o przedstawienie w tym wniosku. Czy pełniący funkcję 

Prezydenta chce odnieść się i przedstawić informację, o której jest mowa we wniosku?  
 

Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia:  

Szanowni Państwo, niepotrzebnie nam się tutaj wiec zrobił. To jest pierwsza moja 

refleksja.  Druga moja refleksja jest taka, że to odwaga staniała, a będzie jeszcze tańsza. 

Przed nami przynajmniej jeszcze jedna sesja. Trzecia moja refleksja, że dzisiejszy apel 

Pana Radnego Kwiatkowskiego to nic nowego dla mnie. Pracuję tutaj wystarczająco 

długo, by przypomnieć dwoje radnych jeszcze z tamtych czasów, których tu zasiada 

Pani Radna Stępniowska, Pan Radny Tarczewski, jak rozpadła się koalicja w roku 2006 

i co z tego potem zostało? Jak wyglądały ostatnie sesje przed wyborami, gdy 

ta koalicja się rozpadła, gdy dawni przyjaciele zaczęli się kłócić, gdy nagle ktoś 

w ramach odkrycia oburzył się, pisał skargi, zawiadamiał Prokuraturę. Nic nowego. 

Spodziewałem się czegoś takiego już miesiąc temu. Miesiąc temu skojarzyło się tylko 

kolegom z prawej strony, że na każdym kroku jest kampania wyborcza, no bo jest 

kampania wyborcza. Tu w tej sali jest, jak wyjdziemy będziemy rozmawiali z rożnymi 

ludźmi. Być może będą konferencje prasowe. Jest kampania wyborcza. Wystarczy 

spojrzeć na otoczenie, w którym się poruszamy. Pan Radny wybrał taką formułę, żeby 
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zaskoczyć i zagnać do narożnika, mówiąc takim sportowym językiem. Doceniam ten 

sportowy duch walki fair play. Jestem pełen uznanie Panie Przewodniczący Komisji 

Sportu, ale to nie będzie tak jak Pan sobie wymyślił. Zresztą myślę, że nie sam. Bieżące 

funkcjonowanie Miasta, nie wiem czemu miałbym wyjaśniać bieżące funkcjonowanie 

Miasta. Miasto funkcjonuje dobrze, bardzo dobrze. Wszystkie zadania Miasta są 

realizowane. Wszystkie zobowiązania są realizowane. Wszystkie płatności są 

realizowane. Przyjęliśmy budżet, umowy są zawierane. Kolejne przetargi, na które są 

zabezpieczone środki, są realizowane. Odbywają się spotkania z mieszkańcami. W tym 

zakresie nie widzę żadnego problemu. Natomiast do braku odpowiedniego nadzoru nad 

wydziałem Kultury, Promocji i Komunikacji Społecznej nie będę się odnosił, każdy 

ma prawo do własnego zdania. Pan Radny również. Nie dziwię się, że dzisiaj tak nisko 

ocenia Pan ten Wydział. Do października oceniał Pan ten Wydział zdecydowanie lepiej, 

ale to tez mnie nie dziwi. Do października to w ogóle wszystko było łatwiejsze, nawet 

odwaga była droższa. Wszystko się kojarzy z kampanią wyborczą, nie tylko 

powieszone banery. Jedzie pełniący funkcję do schroniska dla zwierząt, bo 

zaproponował wolontariat - kampania wyborcza. Zakończenie ferii - kampania. Jestem 

na konferencji prasowej pytany o toi-toia na Rąbinku - kampania. Przyjeżdża 

arcybiskup Polak kampania, bo się z nim spotkałem. Natomiast nad jedną rzeczą musze 

się pochylić, tą nie kampanijną, bo tak nie dużo było tu czasu, żeby przeczytać. Pan 

Radny jeszcze mi walentynki wyciąga, kampania oczywiście. Wcześniej walentynek 

nie było, ja je wymyśliłem i dlatego to jest kampania. Facebook Urzędu jest 

facebookiem jawnym. Tam nie ma nic zastrzeżonego. Podobnie jak mój facebook jako 

kandydat na Prezydenta. Tam też nie ma nic co by było nieprawidłowego, fałszywego, 

wymyślonego. Może się nie podobać i z tym się zgodzę. Nie musi się podobać. 

Kontaktują się z Panem oburzeni mieszańcy, a ze mną się kontaktują zadowoleni. 

Każdy ma takie kontakty na jakie zasłużył. Ze mną kontaktują się mieszkańcy tacy, 

którzy mówię, że dobrze, bo będą chcieli porozmawiać z pełnomocnikiem Panią 

Katarzyną Fajfer. Mówią, że chętnie przyjdą bo chcą porozmawiać, bo dawno nie było 

takiego spotkania. Cztery, a na niektórych osiedlach pięć lat. Będą może chcieli zabrać 

glos i powiedzieć co mają istotnego do powiedzenia w sprawach Miasta. Natomiast nie 

wchodząc w szczegóły tych rozważań, tego co było do 15 października, a jak jest po 

15 października, co jeszcze może być przed nami życie pokaże, ale liczę tutaj na dużą 

pomysłowość. Już po tych oburzonych mieszańcach nie będę mówił. Natomiast 

stwierdza Pan Radny na koniec akapitu, nie ma Pan wątpliwości, tylko stwierdza Pan 

co jest jawnym i oczywistym pogwałceniem przepisów prawa. Panie Radny, ja bym na 

miejscu Pana po zakończeniu tej sesji złożył odpowiednie zawiadomienie w organach 

ściągania, jeżeli Pan stwierdził naruszenie przepisów prawa. Nie ma Pan wyjścia, albo 

to jest wydmuszka. Albo jest złamanie przepisów prawa, albo Pan blefuje. Co do 

kosztów tej kampanii, słusznie Pan Basiński powiedział w swojej wypowiedzi 

podkreślającej sprawczość i wielkość Prawa i Sprawiedliwości. Wpłynęła taka 

interpelacja od Pana Marcina Wrońskiego, odpowiedź został podpisana. Kosz tych 

banerów przekracza kwotę około 4.000 zł. Na zarzuty postawione Pani Adrianie 

Szymanowskiej koleżanka przekazała mi, że sama by chciała udzielić odpowiedzi. Na 

koniec powiem tylko tyle, że to, że zastępcy kandydowali 5 lat temu, naczelnicy 

kandydowali 5 lat temu, jakoś specjalnie nikogo nie interesowało. Nawet kolegów 

z Prawa i Sprawiedliwości, a tu nagle takie odkrycie.  
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Adriana Szymanowska – Naczelnik Wydziału Kultury, Promocji i Komunikacji 

Społecznej: 

Szanowni Państwo, ponieważ zostałam wywołana do odpowiedzi chciałabym 

poinformować, że strona Klubu KSM „Rondo” prowadzona była społecznie przez 

ze mnie. Jest to strona prywatna. Nie ma wątpliwości, że pozostaje w mojej wyłącznej 

dyspozycji. Poza tym życzyłabym sobie, aby grupa radnych, którzy dzisiaj mówią 

o tym, wyrażają swoje oburzenie zmianą nazwy strony na facebooku, może 

podziałaliby kilka lat temu w tym temacie, odezwali się, zwrócili uwagę na ten 

problem, kiedy to Kujawska Spółdzielnia Mieszkaniowa zamykała te kluby, a nie teraz 

kiedy już jest 4 lata czy 3 po tym jak zostały zamknięte. Nikt nie reagował, a teraz 

zmiana nazwy strony wzbudza oburzenie. Na prawdę chciałabym, żeby fakt 

zamknięcia klubów wzbudził większe, niż to na co teraz wzbudzają Państwo uwagę.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wobec wyczerpania listy dyskutantów zamykam ten punkt. Przystępujemy 

do realizacji kolejnego punktu.  

 

Ad 7. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024: 
 

Dorota Rutkowska – Skarbnik Miasta Inowrocławia: 

Przedstawiła projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja:  

Głos zabrał radny: Damian Polak.  
 

Damian Polak – Radny RMI: 

Wysoka Rado, Panie Przewodniczący, mam pytanie dotyczące imprez, które 

organizuje Kujawskie Centrum Kultury. Z informacji medialnej, która dzisiaj 

się pojawiła w ramach uczczenia 20 rocznicy wstąpienia Polski do Unii Europejskiej 

odbędzie się koncert grupy Lady Pank. Jak wiemy, ta rocznica przypada w maju, 

ale obchody zaplanowane są już na marca. Teraz pytanie, czy te pieniądze były 

zabezpieczone na taki koncert w  budżecie Kujawskiego Centrum Kultury, czy też były 

zabezpieczone w § dotyczącym promocji Miasta Inowrocławia, które wydatkuje Urząd 

Miasta Inowrocławia. Czy to też nie jest element tej nie kampanii nie finansowanej 

z Urzędu Miasta Inowrocławia. Czy Pan pełniący funkcję Prezydenta Miasta 

Inowrocławia zamierza na tym wydarzeniu pojawić się na scenie i przywitać 

Inowrocławian?  
 

Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Krążą zapowiedzi, że w bisach wystąpię z Lady Pank. Pierwszy numer bisowy 

śpiewamy razem, a tak poważnie mówiąc Panie Radny to nie wiem. Nie widziałem 

jeszcze tego komunikatu, ale może gdyby doczytać, czy wysłuchać uważniej to byśmy 

wiedzieli, że to Marszałek Województwa organizuje cykl imprez z okazji 20-lecia 

Polski w Unii Europejskiej. Z tego miejsca ja mogę Panu Marszałkowi Piotrowi 
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Całbeckiemu tylko pogratulować i podziękować, że w taki właśnie sposób chce 

świętować tą niezwykle ważną uroczystą datę. Nie wyobrażam sobie i wszyscy 

nie wyobrażamy sobie naszego miasta bez udziału Polski w Unii Europejskiej. 

Pomijam obwodnicę, ale praktycznie każdej sfery życia, jakiej byśmy dotknęli od 

żłobków, przedszkoli, szkół, infrastruktury, komunikacji, nic by tu nie działało. Mamy 

miasto w takim dobrym stanie w tej chwili, oczywiście potrzeby są gigantyczne. 

Musimy nadrobić okres, gdzie KPO leżało na półce, bo nie można było z tego 

korzystać. Jest to impreza, na którą serdecznie zapraszam Pana Radnego. 

Organizowana przez Marszalka Województwa, który na ten cel przeznacza środki 

pochodzące z budżetu Województwa. Wszystkich Państwa w imieniu Pana Marszałka 

serdecznie zapraszam.    
 

Damian Polak – Radny RMI: 

ad vocem 

Panie Prezydencie pełniący obowiązki, nie negowałem samej idei organizacji tego 

przedsięwzięcia. Jak najbardziej jest to szczytne przedsięwzięcie, ale mówi Pan, 

że to Pan Marszałek organizuje, ale rozumiem, że Miasto Inowrocław też musi 

przeznaczyć na organizację tego eventu środki. Samo wynajęcie hali widowiskowo 

środowiskowej według cennika dla podmiotów komercyjnych to są pieniądze, obsługa 

pracowników ośrodka sportu i rekreacji to są koszty pracy, to są roboczo godziny, które 

będą musieli spędzić. To jest nagłośnienie. Nie wiem czy to firma zewnętrzna będzie 

nagłaśniać koncert, czy to będzie KCK, czy nasi akustycy będą pracować. Również 

Pan jako pełniący obowiązki zaprasza na ten koncert. Dla mnie dziwnym jest i również 

Marszałek też w to się wpisuje, że event, który powinien być w maju świętowany, 

świętuje się w marcu. Dlaczego?  
 

Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia: 

Pan zada to pytanie za pośrednictwem swoich kolegów Panu Marszałkowi. Pana 

koledzy też w Sejmiku zasiadają. To nie będzie trudne. Czemu wcześniej? Jeżeli mamy 

5 miast prezydenckich to trudno zrobić w jednym terminie, w krótkim czasie 5 dużych 

imprez z udziałem Marszałka. Po drugie pracownicy OSiR-u, z tego co ja wiem, 

to koncert jest w ciągu dnia, a nie późną nocą. Jest w czwartek i pracownicy 

są normalnie w pracy, to nie jest jakiś koszt. Natomiast zapewniam Pana, bo być może 

Pan rzadko uczestniczył w takich imprezach, najprawdopodobniej nigdy się nimi nie 

zajmował. Marszałek nie zaprosił do Inowrocławia tylko Lady Pank. Marszałek 

przeznaczył taki budżet, który zabezpiecza wszystkie koszty związane  

z tą organizacją, włącznie z nagłośnieniem, oświetleniem, akustyką. To nie jest tak, 

że my sobie weźmiemy akustyka z Urzędu, który damy umowę zlecenie i on to będzie 

nagłaśniał. To jest kompleksowy produkt ze wszystkimi elementami profesjonalnej 

imprezy rozrywkowej. Ludzie będą w pracy normalnie, w OSiR się pracuje.   
 

Damian Polak – Radny RMI: 

Panie pełniący obowiązki, argument z terminem w ogóle do mnie nie trafia. Dla nas 

ma to znaczenie, bo to jest w trakcie kampanii wyborczej. Druga rzecz, jeśli chodzi 

o organizację imprez, od wielu lat byłem organizatorem Targów Młodych 

w Inowrocławiu, różnych koncertów, przedsięwzięć, eventów, również wcześniej 

w młodzieżowej alternatywie dla młodzieży, które organizowaliśmy w Teatrze 
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Letnim, więc wiem jak się organizuje eventy, jakie są tego koszty, jak zawsze 

podchodził OSiR do tego. To zawsze były ciężkie negocjacje jeśli chodzi o wynajęcie 

powierzchni sali. Jeśli Pan mówi, że wszystkie koszty, bo to Pan przed chwilą 

powiedział stoją po stronie Marszałka to rozumiem, że za wynajem hali widowiskowo 

sportowej też Marszałek zapłaci.  
 

Wojciech Piniewski – pełniący funkcję Prezydenta Miasta Inowrocławia:  

Panie Radny od wielu, wielu lat obowiązuje taka zasada i cieszę się, że jej 

przestrzegamy, że imprezy, które nie mają charakteru komercyjnego, które nie 

są biletowane, których celem nie jest zarobienie na imprezie, OSiR udostępnia swoje 

obiekty nieodpłatnie. Niezależnie czy jest to impreza muzyczna czy teatralna, czy 

występuje grupa taneczna. Jeżeli impreza jest niebiletowana i nie komercyjna OSiR 

udostępnia swoją halę. Natomiast jak ktoś organizuje imprezy biletowaną, chce 

uzyskać odpowiedni dochód z tej imprezy, a nawet nie dochód, ale na sfinansowanie 

kosztów artysty wtedy oczywiście umowę z OSiR-em zawiera i za wynajęcie hali musi 

zapłacić.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam dyskusję. Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 4 – za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 
 

Wynik głosowania: za - 15, przeciw – 5, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXIX/682/2024 zmieniającą 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2024. 

 

Ad 8. Przedstawienie „Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli początkujących, mianowanych i dyplomowanych w szkołach 

prowadzonych przez Miasto Inowrocław (jednostkę samorządu terytorialnego) za 

2023 r.”:  
 

Magdalena Kaiser – Naczelnik Wydziału Oświaty i Sportu: 

Przedstawiła sprawozdanie.  
 

Elżbieta Jardanowska – Przewodnicząca Komisji Oświaty i Kultury: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione Sprawozdanie. 
            
Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione Sprawozdanie. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  
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Ad 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu 

opieki nad zabytkami dla Miasta Inowrocławia na lata 2024-2027”: 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawką.  
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa Obywateli i Ochrony Środowiska 

pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione Sprawozdanie. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Głos zabrała radna: Lidia Stolarska.  
 

Lidia Stolarska – Radna RMI: 

Panie Przewodniczący tutaj w tych materiałach na stronie 24 w pkt 6 mamy zapisany 

plan ochrony zabytków na wypadek konfliktu zbrojnego i sytuacji kryzysowych dla 

Miasta Inowrocławia, który został opracowany w 2008 r. Dokument ten został 

uzgodniony z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków wraz ze Starostą Powiatu 

Inowrocławskiego. Gdzie ten dokument jest dostępny? Gdzie można się z nim 

zapoznać?  
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

O odpowiedź poproszę przedstawiciela firmy „Kresy”, która przygotowywała 

przedmiotowy dokument. 
 

Michał Horbowicz – przedstawiciel firmy „Kresy”: 

Nasze biuro opracowywało dla Państwa dokument. Wszystkie dokumenty, które były 

opracowane uprzednio przez Urząd Miasta otrzymałem od pracowników urzędu. 

Szczerze nie pamiętam z jakiego wydziału ten dokument do mnie dotarł, był 

opracowany w zeszłym roku. Minęło już trochę czasu od przygotowania do teraz,  

przyjęcia. W Urzędzie, w którymś z wydziałów ten dokument na pewno jest. Dostałem 

do niego informacje o dacie sporządzenia i informacje o uzgodnieniach 

z konserwatorem. 
      
Lidia Stolarska – Radna RMI: 

Konkretnie, gdzie znajdę ten dokument? 
 

Michał Jaśtak – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju Gospodarczego i Funduszy 

Europejskich: 

Małe nieporozumienie. Jeśli chodzi o dostępność to ja Pani udostępnię ten dokument. 

Będzie dostępny również w Biuletynie Informacji Publicznej.  
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Panie Radny Basiński przykro mi, ale nie zgłosił się Pan wcześniej. 

 

Radny Maciej Basiński zabrał głos bez użycia mikrofonu. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Jak słyszeliśmy Pani Radna zaraz otrzyma odpowiedź na to pytanie.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy 

do głosowania. 
 

Głosowanie 5 – za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia „Gminnego programu 

opieki nad zabytkami dla Miasta Inowrocławia na lata 2024-2027”: 

 

Wynik głosowania: za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXIX/683/2024 w sprawie przyjęcia 

„Gminnego programu opieki nad zabytkami dla Miasta Inowrocławia na lata 2024-

2027”.  
 

Ad 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Inowrocławia na 2024 r.: 
 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa:  

Przedstawiła projekt uchwały. 
 

Grzegorz Piński – Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego, Bezpieczeństwa 

Obywateli i Ochrony Środowiska: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy 

do głosowania. 
 

Głosowanie 6 – za podjęciem uchwały w sprawie określenia programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

Inowrocławia na 2024 r.  
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Wynik głosowania: za - 19, przeciw – 0, wstrzym. się – 1.  
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXIX/684/2024 w sprawie 

określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Inowrocławia na 2024 r. 
 

Ad 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla 

obszaru położonego w rejonie ul. Unii Europejskiej oraz „rowu marulewskiego”: 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały. 
 

Jacek Bętkowski – Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego, Gospodarki 

Nieruchomościami i Spraw Mieszkaniowych: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Maria Stępniowska – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów: 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski. 
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, czy moglibyśmy poznać nazwisko 

wnioskodawcy do Komisji, jeżeli nie ma przeszkód z systemem RODO. Pytam 

dlatego, że jesteśmy autorami podjętej uchwały i okazuje się, że po kilku latach 

właściciel, który tak bardzo optował za tym, żeby też zmienić plan zagospodarowania 

przestrzennego terenu przy ul. Poznańskiej, Górniczej wycofał się z inwestycji. Jak 

Państwo zapewne pamiętacie byłem przeciwny i chciałbym wiedzieć jakie mają być 

zrealizowane zamiary, czy pod budownictwo mieszkaniowe, czy pod działalność 

gospodarczą.  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Panie Przewodniczący, z reguły nie miałem zwyczaju podawania danych. To nie jest 

osoba fizyczna. Jest to przedsiębiorstwo. Nigdy nie dopytywaliśmy. Wniosek złożyła 

firma BTS. Znana firma na rynku deweloperskim. Plany dają możliwość. 

My w planach nie obligujemy do tego, aby na pewno wykonać daną inwestycję, a już 

tym bardziej nie określamy jej terminarzowo. To nie taki cel jest planu. Plany dają 

możliwość. Wyznaczają pewną skrajnię, w której inwestor może się poruszać, 

planować.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Wobec braku zabrania głosu przez Pana Jacka Tarczewskiego zamykam dyskusję. 

Przystępujemy do głosowania. 
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Głosowanie 7 – za podjęciem uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia 

dla obszaru położonego w rejonie ul. Unii Europejskiej oraz „rowu marulewskiego”: 
 

Wynik głosowania: za -  15, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 8 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXIX/685/2024 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ul. Unii Europejskiej oraz 

„rowu marulewskiego”.  

 

Ad 12. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Miasta Inowrocławia: 
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z autopoprawkami. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Głos zabrał radny: Jacek Tarczewski.  
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Czy te poprawki z Ministerstwa i Urzędu Ochrony Konkurencji wpłynęły dopiero 

dzisiaj?  
 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości: 

Wpłynęły 20 lutego 2024 r.  
 

Jacek Tarczewski – Radny RMI: 

Takie poprawki Pan pokazuje, mamy wykreślić tyle, a my nie mamy na czym 

wykreślić. Poprawki wpłynęły 20, a dzisiaj mamy 26, był czas, aby nanieść 

te poprawki, a nie teraz mamy „rzeźbić” na naszym sprzęcie. To tak na przyszłość.   
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja. Przystępujemy 

do głosowania. 
 

Głosowanie 8 – za podjęciem zmieniającej uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Miasta Inowrocławia. 
 

Wynik głosowania: za -  13, przeciw – 0, wstrzym. się – 5. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 9 do protokołu. 
 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXIX/686/2024 zmieniającą 

uchwałę w sprawie określenia zasad gospodarowania nieruchomościami Miasta 

Inowrocławia. 
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Ad 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zarządzenia konsultacji 

z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu:  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zgodnie z art. 35 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

organizację i zakres działania jednostki pomocniczej określa rada gminy odrębnym 

statutem, po przeprowadzeniu konsultacji z mieszkańcami.  

Uwzględniając wnioski zgłaszane przez byłego Przewodniczącego i obecną 

Przewodniczącą Zarządu Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu oraz 

mieszkańców ww. Osiedla, wystąpiłem z inicjatywą zmiany statutu tego Osiedla 

w zakresie zniesienia podziału Osiedla na okręgi wyborcze oraz związanych z tym 

zasad i trybu wyboru członków Zarządu Osiedla. Te zmiany mają na celu dostosowanie 

i ujednolicenie zapisów statutu Osiedla „Uzdrowiskowe” do rozwiązań, jakie zostały 

przyjęte i funkcjonują w pozostałych 5 Osiedlach Miasta. 

Chciałbym poinformować, że konsultacje odbędą się na Ogólnym Zebraniu 

Mieszkańców tego Osiedla w dniu 25 marca 2024 r. o godzinie 17.00 i swoim 

zasięgiem będą obejmować obszar Osiedla „Uzdrowiskowe”. Miejsce konsultacji: 

Szkoła Podstawowa nr 5 im. dra Józefa Krzymińskiego przy ul. Kiełbasiewicza 

7 w Inowrocławiu.  

Do tej pory wybory odbywały się w okręgach, czyli w dawnych jednostkach 

pomocniczych, typu kolejowe. Problemem był często brak wystarczającej liczby osób 

do wybrania się nawzajem. W związku z tym dochodziło do problemu wyłonienia 

Zarządu Osiedla „Uzdrowiskowego” jako tego głównego organu tego Osiedla. Trzeba 

to uporządkować, bo obawiamy się, że przy najbliższych wyborach osiedli może dojść 

do takiej sytuacji.  
 

Jarosław Kopeć – Przewodniczący Komisji Statutowej i Nazewnictwa:  

Komisja Statutowa i Nazewnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt przedstawionej 

uchwały. 
 

Zapytania do projektu uchwały i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania do projektu uchwały i dyskusja.  

Przystępujemy do głosowania. 
 

Głosowanie 9 – za podjęciem uchwały w sprawie zarządzenia konsultacji 

z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu.  
 

Wynik głosowania: za -  18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0. 
 

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik  nr 10 do protokołu. 

 

Rada Miejska Inowrocławia podjęła uchwałę nr LXXIX/687/2024 w sprawie 

zarządzenia konsultacji z mieszkańcami Osiedla „Uzdrowiskowe” w Inowrocławiu.  
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Ad 13. Przedstawienie sprawozdań z działalności komisji Rady Miejskiej 

Inowrocławia za 2023 r.: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Szanowni Państwo, na podstawie art. 21 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym 

oraz na podstawie § 68 ust. 4 Statutu Miasta Inowrocławia, komisje przedkładają 

Radzie, roczne sprawozdania ze swojej działalności. Te sprawozdania wraz 

z materiałami na sesję, zostały Państwu przekazane wcześniej. Nie ma więc potrzeby 

ich odczytywania.  
 

Zapytania i dyskusja: 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Zamykam punkt zapytania i dyskusja.  

 

Ad 14. Wolne wnioski i informacje bieżące: 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

Czy w tym punkcie, ktoś z Państwa chciałby przedstawić informacje lub złożyć 

wnioski dotyczące organizacji prac Rady i Komisji?  

Następną sesję roboczą przewiduję na dzień 25 marca 2024 r.  
 

 

Ad 15. Zakończenie obrad. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący RMI: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam LXXIX sesję Rady Miejskiej 

Inowrocławia.  
 

Sesja trwała od godz. 1100 do godz. 1230. 

 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej Inowrocławia 

 

/-/ Tomasz Marcinkowski 

 

 

Sekretarz obrad: 

/-/ Damian Polak 
 

 

Protokółowała: /-/ Patrycja Lajstet 

 

 

Nagranie z obrad sesji oraz imienne wykazy głosowań radnych udostępniono w Biuletynie Informacji 

Publicznej: bip.inowroclaw.pl  

 

 


